
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 162
Forslag til folketingsbeslutning om indførelse af gebyr ved genansøgning om dansk ind-
fødsret.
Af Marcus Knuth (KF) og Søren Pape Poulsen (KF)

Spørgsmål 4
Vil ministeren oplyse, om der er planer om at nedsætte gebyret ved indgivelse af ansøg-
ning om indfødsret ved naturalisation, da én af begrundelser for at hæve gebyret i sin tid 
angiveligt var, at finansiere et dybdegående arbejde at gennemgå tildelte statsborgerska-
ber i 2014-2018, hvilket nu må være afsluttet??

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susan Kronborg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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